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Geacht College, 
 
Afgelopen dinsdag is helaas de door de PvdA ingediende motie voor de financiering van een technicus voor K13 
ingetrokken. 
Als gevolg hiervan kan K13 vanaf het komend seizoen niet meer programmeren. Er zullen dus vanaf 1 september 2011 geen 
voorstellingen meer in K13 gegeven kunnen worden. 
Dit houdt in dat K13 vanaf die datum de nog lopende verplichtingen af zal wikkelen en tot beëindiging van haar activiteiten 
over zal gaan. 
 
Wij betreuren het bijzonder dat de zaak zo gelopen is, temeer daar door K13 vele pogingen zijn ondernomen om -ook in 
gesprekken met De Alliantie- de toekomst te verzekeren. In  overleg met de Gemeente Rheden zijn alle opties bekeken om 
tot de financiering van de technicus te komen, deze hebben echter niet tot resultaat geleid. Het laatste voorstel is ruim twee 
weken geleden door K13 gedaan. De basis van dit voorstel was, dat K13 het opstalrecht van het pand aan de Kastanjelaan 13 
aan de Gemeente Rheden overdraagt met als tegenprestatie de tijdelijke financiering van de technicus tot het moment dat 
het Cultuurbedrijf gerealiseerd is. Randvoorwaarden daarbij waren een adequate afvloeiing van het personeel en een 
regeling voor het bankkrediet van maximaal € 35.000,-. Deze voorwaarden zouden ook gelden als K13 onderdeel zou 
worden  van het Cultuurbedrijf en haar zelfstandigheid op had moeten geven. 
 
Helaas is na ambtelijk onderzoek gebleken dat men hierbij een aantal zodanige problemen verwachtte, dat men hier niet 
verder op in wilde gaan. Alhoewel wij ons realiseren dat dit voorstel zonder meer een aantal haken en ogen in zich bergt, zijn 
wij van mening dat deze oplosbaar zouden zijn geweest, mede omdat de vergoeding voor de technicus een beperkte 
looptijd gehad zou hebben (tot het Cultuurbedrijf- waarvoor een technicus hoe dan ook noodzakelijk is- gerealiseerd zou 
zijn). 
Aan politieke wil en steun heeft het in het verleden niet ontbroken. We zijn steeds door gemeenteraadsleden van 
verschillende politiek partijen gesteund en zijn daar zeer dankbaar voor. Helaas hebben de gemeenteraadsleden die het 
voortbestaan van K13 van belang vinden uiteindelijk geen meerderheid kunnen vormen. Dat is jammer, des te meer omdat 
K13 zeker de laatste jaren is uitgegroeid tot een landelijk bekend en drukbezocht theater en kunstcentrum. 
 
Het mocht helaas niet zo zijn. Het gevolg is dat na 27 jaar een, behoudens in financieel opzicht, goed draaiend en 
gewaardeerd /kunstcentrum uit Velp verdwijnt. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Paul Langendonk 
voorzitter Stichting Kunsthuis 13 
 


